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WIOTC 世界物联网大会

关于我们
世界物联网大会(WIOTC)
● IoT international organization 物联网国际机构组织
● Cutting-edge and leading global convention of world IoT economy 
世界物联经济前沿性、引领性的全球性大会
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About WIOTC 大会机构介绍

世界物联网大会（WIOTC）是具有影响力和权威性的创新型非营利性的物联网国际组织（物联网国际公约组织），是联合国经社理

事会认可的非政府组织，也是全球物联网高端前沿性品牌大会。

BUILD AN INTELLIGENT WORLD WHERE ALL THINGS ARE INTERCONNECTED

构建万物互联的智慧世界

推动世界各国协商制定物联网国际公约和全球通用标准，创建物联网新经济模式和体系，为世界各国提供借鉴，助力联合国可持

续发展目标，支持万物互联的人类命运共同体构建。

Our Mission 大会宗旨

Our Goals 大会目标

World Internet of Things Convention (hereinafter referred to as "WIOTC") is an internationally influential IoT organization that is
authoritative, innovative and non-profit and a non-governmental organization recognized by the United Nations Economic and Social Council.
It is also the name of the organization’s cutting-edge and high-end conference brand in the world.

Committed to carrying out the goal of urging countries from all over the world to formulate the IoT international convention and universally
accepted standards, creating IoT new economic model and system for the reference of the world, contributing to the Sustainable
Development Goals of United Nations and supporting the building of an interconnected community of a shared future for mankind.
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Memorabilia 发展历程（大事记）

世界物联网大会召开新闻发布会

首次提出世界物联网名词及概念

WIOTC held a press conference,
proposing the term and concept
of World IoT for the first time.

2015.11

2016世界物联网大会·北京峰会隆重召开，主题“创造物联世界
新经济 引领万物互联新时代”，法国前总理拉法兰、菲律宾总
统杜特尔特发来贺信

《世界物联网北京宣言》中英文版发布

Former French Prime Minister Jean-Pierre RAFFARIN and
President of Philippines Duterte sent congratulatory letters
when 2016 WIOTC ·Beijing Summit kicked off in Beijing.

The “Beijing Declaration on the World IoT” was released
in both English and Chinese.

2016.12

《世界物联网排行榜》首次发布，全球400家企业荣登首榜，全球
1000+媒体报道

World IoT Ranking List was firstly released, with 400 global
enterprises appearing on the list. It was reported worldwide
by more than 1000 media.

2017.9

2017世界物联网大会·中国峰会成功召开，国际标准化组织(ISO)主
席张晓刚、电气和电子工程师协会(IEEE)主席Karen发来贺信和视频

ISO President Zhang Xiaogang, IEEE President Karen sent
congratulatory letters and videos to 2017 WIOTC, extending
congratulations on the success of 2017 WIOTC ·China Summit.

2017.10

2018世界物联网大会召开，菲律宾总统杜特尔特、法国前总理拉法兰、
欧洲电工标准化委员会(CENELEC)主席等发来贺信，联合国教科文组织
(UNESCO)代表出席并致开幕词

首部《世界物联网白皮书》重磅发布，2018世界物联网排行榜500强发布

When the 2018 annual conference was held (2018 WIOTC) in
Beijing, the President of Philippines Duterte , former French Prime
Minister RAFFARIN, the CENELEC President sent congratulatory

letters, and the representative of UNESCO attended the event and
delivered a speech for the opening ceremony.

The first "World IoT White Paper" and 2018 World IoT Ranking List
Top 500 were released to the world.

2018.10

2019世界物联网大会召开，菲律宾总统杜特尔特等发来贺信，全国政协原常委何
丕洁、德国驻华大使葛策博士、外交理事会主席安德里亚斯、中国国务院原参事、
科技部原秘书长石定寰分别致辞

世界物联网连接操作系统发布，2019世界物联网排行榜500强发布，世界物联网
500强企业峰会召开

When the 2019 annual conference was held (2019 WIOTC) in Beijing, the
President of Philippines Duterte sent congratulatory letters. He Pijie,
former Standing Committee Member of the CPPCC, Dr. Clemens von Goetze,
Ambassador of the Federal Republic of Germany in China, Andreas Dripke,
Global Chairman of Diplomatic Council, Shi Dinghuan, former Counsellor of
Counsellors' Office of the State Council and former Secretary-General of
the Ministry of Science and Technology delivered speeches respectively.

World IoT Connection Operating System was officially initiated. 2019
World IoT Ranking List Top 500 was released. World IoT Top 500
Enterprises Summit was held in Beijing.

2019.11

2020世界物联网大会召开，欧盟委员会发来贺信，中联部原副部长于洪君、
外交理事会主席安德里亚斯、巴基斯坦驻华大使莫因·哈克分别致辞，2020大
会主席、中国国务院原参事、科技部原秘书长石定寰作主题报告

2020世界物联网排行榜500强发布，首届世界物联网大奖发布，物联世界交易
会（云端）正式启动上线

When the 2020 annual conference was held (2020 WIOTC) in Beijing,
the European Commission sent a congratulatory message. Yu Hongjun,
Vice Minister of the International Department of Central Committee of
CPC, Andreas Dripke, Global Chairman of Diplomatic Council, and
Moeen Haque, Ambassador of Pakistan to China all delivered their
wonderful speeches. Shi Dinghuan, Chairman of 2020 WIOTC, former
Counsellor of the Chinese State Council and former Secretary General of
the Ministry of Science and Technology, delivered the keynote speech.

2020 World IoT Ranking List Top 500 was released. The first World IoT
Awards was released. IoT World Fair was officially initiated online.

2020.12
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Memorabilia 发展历程（大事记）

2022（第七届）世界物联网大会于召开。联合国秘书长古特雷斯为大会作特别致辞。法国前总理拉法兰、联合国教科文组织驻华代表夏泽翰、十三届全国政
协常委张勤、伊朗总统府进步与发展中心主席穆嘉单、亚美尼亚高科技和工业部部长罗伯特·哈恰图良、世界工程组织联合会前任主席龚克、国际标准化组
织主席乌丽卡·弗兰克、外交理事会全球主席安德里亚斯分别为大会作了致辞。欧盟主席办、ITU秘书长邮件祝贺大会成功召开。

世界物联网大会工业、数字农业、数字能源、交通车联、智慧生活委员会成立，2022世界物联网大奖发布

The 2022 WIOTC (7th annual conference) was held in Beijing. H.E. Mr. António Guterres, Secretary-General of the United Nations, delivered a
special speech for the convention via video link. The French Prime Minister Mr. Jean-Pierre Raffarin, Prof. Shahbaz Khan, Director of UNESCO
Office in Beijing, Mr. Zhang Qin, Standing Member of the 13th National Committee of CPPCC, Mr. Sirous Vatankhah Moghaddam, President of
Center for the Progress and Development of Iranian Presidency, Mr. Robert Khachatryan, Minister of the High-Tech Industry Ministry of the
Republic of Armenia, Mr. Gong Ke, Former President of WFEO, Ms. Ulrika Francke, ISO President and Mr. Andreas Dripke, Global Chairman of the
Diplomatic Council gave important speeches for the conference. The President Office of the European Commission and the Secretary General of
the ITU sent message for the wishes of the convention.

Founding of WIOTC Commissions on Industry, digital agriculture, digital energy, transportation, smart life. 2022 World IoT Awards was released.

2023.2

2022世界物联网500强峰会召开，隆重发布世界物联网500强排行榜。

2022 World IoT Top 500 Summit was held in Beijing. 2022 World IoT Ranking List Top 500 was released.

2022.8

2023（第八届）世界物联网大会

成立世界物联网大会智慧物流、健康医疗、人工智能、
智慧城市等行业委员会，发布2022世界物联网大奖

2023 WIOTC (annual conference).

Establishment of world IoT commissions on Smart logistics,
health care, artificial intelligence, smart city, etc. Release
2023 World IoT Awards.

2023.11

2023世界物联网500强峰会，发布2023世界物联网500强
排行榜

2023 World IoT Top 500 Summit, Release 2022 World IoT
Ranking List Top 500

2023.7

2021世界物联网大会召开，菲律宾总统杜特尔特、欧盟委员会主席办发来贺信，联合国教科文组织驻华代表夏泽翰、伊朗总统
办公室进步和发展中心主席穆嘉单致辞，大使论坛、国家推介、世界物联网500强企业峰会召开。

2021世界物联网排行榜发布，2021世界物联网大奖发布，2021世界物联网白皮书发布

When the 2021 annual conference was held (2021 WIOTC) in Beijing, the President of Philippines Duterte sent a
congratulatory letter, and Shahbaz Khan, Director of UNESCO Office in Beijing, Sirous Vatankhah Moghaddam, President
of Center for Progress and Development of Islamic Republic of Iran Technology delivered speeches respectively.

The events of Ambassador Forum, State Promotion Meeting, World IoT Top 500 Enterprises Summit impressed guests
with insightful speeches and views. 2021 World IoT Ranking List Top 500, 2021 World IoT Awards and 2021 World IoT
White Paper were released respectively.

2022.1

2021世界物联网大会·高峰论坛（线上）召开。来自UNDP、俄罗斯、德国、法国、瑞士、伊朗、波兰、中国的专家学者、企业代
表做专题演讲。80多个国家和地区政府机构领导、大使、参赞、专家院士、企业、新闻媒体代表等近千万人次参加和观看。

2021 WIOTC Summit Forum was successfully held online. Nearly ten million viewers and attendees including
government leaders, ambassadors, councilors, experts, academicians, and corporate and media representatives from
80 some countries and regions joined and watched this online forum.

2021.12
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Video Speech and Congratulatory Messages 致辞及贺信贺电(部分)

Video Speech from the UN Secretary-General António Guterres and other leaders.  联合国秘书长安东尼亚·古特雷斯及其他领导为大会视频致辞。
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Special Events特色活动

The State Promotion Meeting was initiated in 2018, which attracted the attention and
engagement from embassies of the Philippines, Guyana, Iran, Namibia, Switzerland,
Barbados, Salvador, and Myanmar in China promoting and introducing their countries at
our conference.

国家推介活动于2018年启动，先后得到菲律宾、圭亚拉、伊朗、纳米比亚、瑞士、巴巴多斯、

萨尔瓦多、缅甸、墨西哥等驻华使馆的参与并分别在大会中作国家的推介。

The Ambassador Forum, as an important brand of annual
conference, was initiated in 2021. The high-end forum is
held in the form of roundtable dialogue and keynote speech.
Ambassadors from various countries will be invited to share
their views on the situation of IoT development in their
countries and the direction of IoT development and
construction.

大使论坛于2021年设立，主邀各国驻华大使以对话、主

题演讲等方式，分别针对本国物联网发展情况、物联网

未来发展方向等内容进行讨论或分享。
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World IoT Awards世界物联网大奖

Having been launched for consecutive 3 years, the World IoT Awards has become the influential award with global attraction, involving Leading Person of the Industry

Award, Special Contribution Award, Promotion Award, Outstanding Person of the Year Award, Leading Enterprise Award and Innovation Project Award and other awards.

世界物联网大奖已发布三届，设立有世界物联网行业领军人物、世界物联网特别贡献奖、世界物联网推动奖、世界物联网年度杰出人物，世界物联网领军企业、

世界物联网创新项目等大奖。中国工程院院士邬贺铨、李伯虎、倪光南荣获世界物联网特别贡献奖。联合国教科文组织驻华代表夏泽翰、斯里兰卡驻华大使帕

里塔·科霍纳荣获世界物联网推动奖，海尔智家、卡奥斯、航天云网、天翼物联、中播数据、博泰车联网、百度智能云、朗坤物联网、庆渔堂科技、华为、联通

数科等企业荣获历届领军企业、创新项目大奖。



9

Media Report (In part) 媒体报道(部分)

10 thousand media and think tanks including Bloomberg, 
World News, CGTN, CCTV and so on report our events.

彭博社、世界新闻网、CGTN、CCTV等全球上千家媒体
（电视台、视频、报刊杂志、网络媒体等）报道、转载。
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Previous Enterprises (In part) 历届参会企业(部分)
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Previous Guests (In part) 历届嘉宾(部分)
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Events Review 活动回顾
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Data Calculation of Important Guests 数据统计
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2023WIOTC 第八届世界物联网大会

November 2023, Beijing, China

2023年11月，中国 · 北京

Date &
Location
时间地点

New IoT, New Economy, New Era

新物联 · 新经济 · 新时代

Conference
Theme
大会主题

3000+ (Live globally through English & Chinese)

3000人次（中英文、线上全球直播）

Meeting
Size

会议规模

Opening Ceremony, Ambassador Forum, World New Economic Forum, special forums for state, government and enterprise , thematic forums on industry, 

agriculture, energy, transportation, auto intelligence, artificial intelligence, smart city, smart logistics, healthcare, finance, etc, awarding ceremony of World IoT 

Awards, IoT World Fair (online exhibition and on-site exposition)

开幕式+大使论坛+世界新经济论坛+国家/政府/企业专场论坛+行业专题论坛+大奖颁奖+物联世界交易会（线上线下展厅）

Main
Contents
主要内容

世界物联网大会
新物联 新经济 新时代

2023. 11 中国 · 北京
November 2023, Beijing, China



IoT World Fair (online Exhibition & one-site Expo)

物联世界交易会（线上/线下展览展示）
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2023WIOTC Schedule 规划内容(Subject to real situation 以会议当天为准)

Day 1 第一天 (08:00-20:00)  Registration 报到、注册、重要嘉宾会见

Day 2 第二天 (09:00-18:00) 

Opening 
Ceremony
开幕式
(上午)

Leader’s Speech 领导致辞

Keynote Report 主题报告

Academician Report 院士报告

Keynote Speech 企业演讲 (限2名)

Roundtable Dialogue 圆桌对话（6-8名，大使、企业高管、专
家院士）

Parallel
Forum
平行论坛
（下午）

Ambassador Forum 大使论坛

Industrial IoT Forum 工业物联网论坛

Digital Agriculture Forum 数字农业论坛

Smart Logistics Forum 智慧物流论坛

Smart City Forum 智慧城市论坛

Day 3 第三天 (09:00-18:00) 

Closing 
Ceremony
闭幕式
(下午)

Leader’s Speech 领导致辞

Keynote Speech 企业演讲

Meeting of Exchanges on International Cooperation 
国际合作交流会

2023 World IOT Awards Awarding Ceremony

Parallel 
Forum
平行论坛
（上午）

World New Economic Forum 世界新经济论坛

AI Forum 人工智能论坛

Transportation & Auto Intelligence Forum 交通车联论坛

Digital Energy Forum 数字能源论坛

IoT Finance Forum 物联网金融论坛

Enterprise Session
企业专场

Government Session
政府专场

State Session
国家专场
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2023WIOTC Highlights

State, Government, 
Enterprises Session
• State and government investment 

promotion

• Investment exchanges between 
enterprises

• The latest technology, products 
and solutions of enterprises 
presented in an all-round way

Ambassador Forum
• Sharing the development plan

of IoT in target countries

• Exchange of opinions on the
prospect of IoT development

Meeting of Exchanges 
on International 
Cooperation
• Enterprise exchanges on 

cooperation

Release & Awarding 
Ceremony
• 2023 World IoT Awards

Founding of Industry-
specific Commissions
• Establishment of WIOTC commissions on 

Smart logistics, smart city, AI, health care, 
digital finance, etc.

High-level Dialogue
• Representatives from 

government agencies and 
ambassadors from various 
countries

• Global experts and corporate 
executives, and other guests

World
New Economic 
Forum
• Detailed discussion on the 

strategy of IoT new economy

• Sharing the development 
direction of IoT new economy
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第八届世界物联网大会亮点

国家/政府/企业专场
国家/政府投资推介，企业投

资交流

企业全方位展示最新技术、

产品、解决方案

大使论坛
分享本国物联网发展规划

交流物联网发展前景

国际合作交流会
企业交流合作

颁奖仪式
2023世界物联网大奖

发布、颁奖

行业委员会成立
成立世界物联网大会智慧物流、

智慧城市、人工智能、健康医

疗、数字金融等行业委员会

高层对话（闭门会议）

政府机构代表、驻华大使、

国际专家、企业高层等

世界新经济论坛
研讨物联网新经济发展战略

分享物联网新经济发展方向
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2023WIOTC 第八届世界物联网大会

1000+

Media
Report
媒体报道

Globally renowned 

media and think tanks

全球知名媒体及各

国智库

500+

WIOTRL 
Enterprises
排行榜企业

Enterprises  on 

WIOTRL

世界物联网排行榜上

榜、优秀企业参与

10+

Special
Forums
专场专题

Government session
Enterprise session
Thematic Forums

国家专场

企业专场

专题论坛

70+

VIP
重要贵宾

International political 
leaders, diplomatic 

envoys, 
representatives of 

international 
organizations 

国际政要、外交使节、

国际组织代表出席

50+

Experts and
Scholars
专家学者
Academicians,

experts and scholars, 
representatives of 

relevant 
organizations 

院士、专家学者、

行业组织代表出席

50+

Diplomatic 
Envoys
外交使节
Ambassadors,

counselors in China 

各国驻华大使

参赞出席

3000+
(大会预计参与人次)
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IOT WORLD FAIR (On-site Expo) 物联世界交易会(线下)

Planned Content 计划内容:

➢ National image exhibition 国家形象展

➢ Expo for products and solutions in smart 

city, industrial IoT, intelligent sensing, 

intelligent terminal, intelligent manufacturing, 

AI and other fields 智慧城市、工业物联网、

人工智能等产品和解决方案展览会

Forms of Exhibition 展览形式:

➢ Special exhibition hall 特装 (over 36 ㎡)

➢ Standard booth 标展 (9 ㎡)
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Guests to be invited 拟邀重要嘉宾

Leaders from UN and representatives of ITU, UNIDEO, UNESCO, UNDP and other UN organizations, representatives of ISO, IEEE, IEC, GSMA, DC and other

international organizations, heads of state and government leaders from China, Russia, Germany, France, Philippines, Iran, Armenia and other countries, diplomatic

envoys of many countries in China, business associations of various countries and regions, and domestic and international experts and scholars.

联合国领导及国际电联、工发组织、教科文组织、开发计划署等联合国机构代表，ISO、IEEE、IEC、CENELEC、GSMA、外交理事会等国际组织代表，中国、

俄罗斯、德国、法国、菲律宾、伊朗、亚美尼亚等国家政府首脑和政要，各国驻华使节，各国家和地区的商协会组织、国际专家学者。
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Institutions to be invited 拟邀机构

UN agencies (ITU, UNESCO, UNDP, 
UNIDO, etc.), ISO, IEC, IEEE, CENELEC, 

GSMA, etc.
联合国机构（国际电联、教科文组织、
开发计划署、工发组织、环境署等)、

国际标准化组织、国际电工委员会、电
气和电子工程师协会、欧洲电工标准化

委员会、全球移动通信系统协会等

国际机构
International
Organizations

Embassies of Russia, France, Greece, 
Australia, Japan, ROK, Singapore, 

Malaysia, UAE, Germany, US, Italy, 
Netherlands, Canada, Uruguay, Austria, 

Philippines, Iran, and Finland in China etc. 
俄罗斯、法国、希腊、澳大利亚、日本、

韩国、新加坡、马来西亚、阿联酋、德国、
美国、意大利、荷兰、加拿大、乌拉圭、

奥地利、菲律宾、伊朗、芬兰等
国家驻华使馆

外交使馆
Embassies

BSI, Russian Industrial Internet 
Association, German Data Space 

Association, Russian Robotics 
Association, Hong Kong IoT 

Association, Taiwan IoT Association 
and China's provincial and municipal 

IoT associations and alliances
英国标准协会、俄罗斯工业互联网协会、
德国数据空间协会、俄罗斯机器人协会、
香港物联网协会、台湾物联网协会以及

中国各省市物联网协会、联盟等

商社组织
Business

Associations

政府机构
Government

Organizations

China's National Development and 
Reform Commission, China's Ministry of 
Industry and Information Technology, 
Ministry of Science and Technology, 
Chinese Academy of Sciences, and 

Chinese Academy of Engineering, etc as 
well as local governments. 

中国国家发改委、中国工信部、中国科技
部、中共中央网信办、中国科学院、中国

工程院等机构及各地方政府或机构



Enterprises to be invited 拟邀企业
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Media to be invited 拟邀媒体

Associated Press, United Press, CNN, Wall Street Journal, U.S. Port News

Associated Press, Washington Post, NBC, Bloomberg, New York Times, Harvard

Business Review, Huffington Post, Forbes magazine, Fortune, NBC, The

Economist, Reuters, Thomson Reuters, BBC, AFP, European Times, German

News Agency, Le Monde, European Chinese Radio, World Daily, Japan Economic

News, Kyodo Tokyo TV, Japan TBS TV, Asahi Shimbun, Japan Daily News, Korea

KBS International Center, Korea Central Daily, United Morning Post, Maxin

News Agency Chinese Network, Spain‘s Efi News Agency, Today Russian News

Agency, U.S.-China Times, Hong Kong Gazette, Xinhua News Agency, People’s

Daily, CGTN, CCTV, Economic Daily, China Science Daily, Guangming Daily,

Global Times, Science daily, China News Agency, China Economic Guide, China

Trade Daily, China News Service, China News Network, etc.

美联社、美国合众社、CNN、华尔街日报、美国港口新闻联合社、华盛顿邮报、
美国全国广播公司、彭博社、纽约时报、哈佛商业评论、赫芬顿邮报、《福布斯》
杂志、《财富》杂志、美国全国广播公司、《经济学人》、路透社、汤森·路透、
英国广播公司、法新社、欧洲时报、德新社、世界报(德)、欧洲华语广播电台、世
界日报、日本经济新闻、日本共同社、东京电视台、日本TBS电视台、朝日新闻、
日本每日新闻集团、韩国KBS国际中心、韩国中央日报、联合早报、马新社中文网、
西班牙埃菲社、今日俄罗斯通讯社、美中时报、香港大公报、新华社、人民日报、
CGTN、CCTV、经济日报、中国科学报、光明日报、China Daily、环球时报、科技
日报、中新社、人民政协报、中国经济导报、中国贸易报、优酷网、中国网、澎
湃新闻等上千家媒体
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Seeking Partners for Cooperation 参与合作

Event Partnership

大会合作方

•Co-host (Government  and Associations

of Business)

•Co-organizer (Industrial Associations)

•Organizer (Enterprises)

•联办方 (地方政府机构、商协会)

•协办方 (行业协会)

•承办方 (企业)

Forum Host
and Organization

论坛主承办

•Government Session (Host)

• Enterprises Session (Host)

• Thematic Forum (Organizer)

•政府专场论坛主办

•企业专场论坛主办

•行业专题论坛承办

Speech and Dialogue

演讲对话

• Keynote Speech (Opening Ceremony)

• Thematic Speech (Subforums)

•Dialogue (Subforums)

•开幕式主题演讲

•专题演讲

•对话嘉宾

Sponsorship

赞助

•Banquet Sponsorship

•Coffee-and-tea break Sponsorship

•Gift Sponsorship

•Badge Strings and Tag Sponsorship

•晚宴赞助

•茶歇赞助

•礼品赞助

•挂绳吊牌赞助

Other

其他合作

•Awards Application

• Exhibition and Exposition

•Commissions Membership

•大奖申报

•展览展示 (线上线下)

•加入行业委员会

Co-host, Co-organizer, Organizer

联办、协办、承办

0086-10-83678136

cooperation@wiotc.org

Speech, Dialogue, Sponsorship

演讲对话、赞助合作

0086-10-83683677

sponsor@wiotc.org

Other

其他合作

0086-10-83683679

365@wiotc.org

Awards Application

世界物联网大奖申报

0086-10-83683679

awards@wiotc.org

Commissions 

Membership

加入行业委员会

0086-10-83683679

membership@wiotc.org



谢 谢 您 的 观 看

+86-10-8368 3677 | +86-10-8367 1280 | 365@wiotc.org | www.wiotc.org
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